

## Förbundsstyrelsemöte

### Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 29 – 30 september 2018

Plats: Idrottens hus, Stockholm

Närvarande:	Robert Wälikangas	SvSF Förbundsordförande	RW
	Bo Ohlsson	SvSF Vice ordförande	BO
	Margareta Ekberg-Emilsson	Ledamot	ME
	Tomas Skarpsvärd	Ledamot	TS
	Rolf Baum	Ledamot	RB
	Jane Jönsson	Ledamot	JJ
	Erika Lännström	Ungdomsrepresentant	EL
	Anna Eklöf	Ungdomsrepresentant	AE
	Mikael Svensson	Gevärssektionen	MS
	Sven Johansson	Gevärssektionen	SJ
	Johan Carlson	Pistelsektionen	JC
	Simon Magdeburg	Pistelsektionen	SM
	Anders Lindström	Lerduvesektionen	AL
	Lars Kuutti	Lerduvesektionen	LK
	Carl-Henrik Gilljam	Viltmålssektionen	CG
	Patrik Wilhelmsson	Viltmålssektionen	PW
	Patrik Johansson	Generalsekreterare	PJ

§SM18-916 **Sammanträdet öppnades**

Ordförande Robert Wälikangas förklarade mötet öppnat kl. 15:45.

§SM18-917 **Godkännande av dagordning**

Mötet godkände dagordningen för mötet med tilläggs punkten §SM18-928J.

§SM18-918 **Godkännande av föregående protokoll**

a. Godkännande av föregående protokoll

Förbundsstyrelsen godkände föregående protokoll som sedan lades till handlingarna.

b. Åtgärdslista

Åtgärdslistan gicks igenom och lades till handlingarna.



- §SM18-919 **Rapport AU**
- a. Rapport  
RW rapporterade muntligen om MBL-förhandling.
- §SM18-920 **Arbetsmiljö**
- a. Systematiskt arbetsmiljöarbete  
Ingen rapport.
  - b. Värdegrund  
Ingen rapport.
- §SM18-921 **Elitfrågor**
- a. Rapport  
Jonas Edmans rapport gicks igenom och lades till handlingarna.
  - b. Svenska rekord  
**Beslut:** De svenska rekorden godkändes enligt förslag. Andreas Bergström 579p viltmål 10m regelbundna lopp (Oslo), Emil Martinsson, Jesper Nyberg och Niklas Bergström 1147p lag viltmål 10m (Korea), Louise Rosell 60 skott 50m DJ 619,3 (Korea) samt Donald Johansson 300m nationellt 334p (Uppsala).
  - c. Årets skytt  
Förslag väcktes att tilldela Viltmålslandslaget för deras prestation att ta sex medaljer av sex möjliga vid VM.  
**Beslut:** Efter omröstning beslutades enligt det förslaget.
  - d. Elitidrottsstipendium  
Information om att gevärsskyttarna Michaela Arvidsson och Anders Henricsson inom SVSF tilldelats RF:s elitidrottsstipendium om 50 000 kr.
- §SM18-922 **Ekonomi**
- a. Utfall/budget  
Utfall och budget gicks igenom och lades till handlingarna. Prognosen för elitbudgeten gicks igenom och lades till handlingarna.
  - b. Portföljrapport  
Portföljrapporten gicks igenom och lades därefter till handlingarna.
  - c. Licenser/årsavgifter/medlemstal IOL  
Gicks igenom och lades till handlingarna.
  - d. Premiöpengar  
Föredrogs och lades till handlingarna.
- §SM18-923 **Politiska områden**
- a. Remiss vapenutredningen, del 2  
PJ informerade om det pågående arbetet med remissvaret.



- §SM18-924 Internationellt
- a. ISSF och CAS avseende Luciano Rossi  
PJ informerade om att CAS höjt böterna, men samtidigt kortat Rossis avstängning från 36 månader till 20 veckor, vilket innebär att han åter kan kandidera som ISSF-president.
  - b. Brev från Luciano Rossi  
PJ informerade om att Luciano Rossi den 18 september i epost tillkännagivit att han kommer att kandidera till posten som ISSF-president.
  - c. Minnesanteckningar NSR GA + rapport från Nordic Championship.  
RW gick igenom minnesanteckningarna från NSR:s GA, och problematiken med Färöarnas medlemsansökning till NSR. Implementation av nya regler i NSR:s regler.
  - d. Gratulationsbrev  
PJ informerade om att Luciano Rossi skickat ett officiellt gratulationsbrev till RW avseende Sveriges tagna medaljer vid VM i Korea.
  - e. ISSF Forum 2024  
PJ informerade om att ISSF bjudit in till en webbaserad workshop i vilken deltagarnationerna ges möjligheter att lämna rekommendationer och åsikter om det olympiska skytteprogrammet för OS 2024, ställa frågor till ISSF mm.  
**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att PJ tillser att en lämplig svensk deltagare blir anmäld till forumet.
- §SM18-925 Rapporter
- a. Sektionerna  
Gevär: Gevärssektionen ställde en fråga till förbundsstyrelsen om SvSF och RF godtar könsneutrala SM. Förbundsstyrelsen var positiva till idén, och såg inte att ISSF skulle kunna ha några åsikter i ärendet.  
**Beslut:** Förbundsstyrelsen gav PJ uppdraget att kontrollera med RF om några hinder föreligger.  
Gevärssektionen hade vidare en fråga om vilka regler som gäller för planering och genomförande av domarutbildningar, genomförande och budget. PJ informerade om att frågan ägs av sektionen, företrädesvis i dialog med pistelsektionen. Fråga om användande av landslagsdräkt vid allmänna tävlingar diskuterades. PJ informerade om skillnaden mellan landslagsdräkt och de träningskläder som finns tillgängliga att köpa via Stadium. Gevärssektionen förelade sin verksamhetsplan. Förbundsstyrelsen hade ingen erinran. Övriga rapporter lades till handlingarna.
  - b. Kansliet  
Ingen enskild rapport.
- §SM18-926 RIG/NIU
- a. Rapport RIG  
Rapporten och verksamhetsplanen föredrogs och lades till handlingarna. SJ



föredrog slutrapporten om förslaget till ombyggnad av RIG. SJ bevakar denna fråga för SvSF:s räkning som förbundets representant i SC:s styrelse.

b. Invigning 50-m bana Sävsjö

Information från invigningen föredrogs av MS och lades till handlingarna.

c. Rapport NIU

**Beslut:** Frågeställningen avseende kostnad för ISSF tränarutbildning bordlades för vidare utredning.

**Beslut:** Utredningsuppdraget lades till ME för hantering och senare beslut i AU.

§SM18-927 SvSF strategiska verksamhetsplan

a. FS utvecklingsarbete

Denna punkt bearbetades under arbetshelgens arbete på fredagen 28/9 och lördagen 29/9.

§SM18-928 **Övriga frågor**

a. Riksidrottsforum – deltagande mm

Information om det kommande Riksidrottsforumet samt diskussion om deltagandet vid RIF.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att Robert Wälikangas, Jane Jönsson, Inger Mortensen, Alexander Carlsson samt Jonas Edman ska delta, tillsammans med minst en ungdomsrepresentant. Då det fanns flera namn på ungdomsrepresentanter tillgängliga bestämdes ingen specifikt vid mötet, förslag var Johanna Klemmedsson, Erika Lännström, Agnes Svedberg. Individuell anmälan till RIF för samtliga.

Information från RF/SISU:s valberedning och lekmanrevisorerna, med önskan om förslag på personer till olika poster inom RF/SISU, att nomineras till Riksidrottsmötet 2019. Förbundsstyrelsen hade inga förslag att lämna från SvSF.

b. Nominering RF:s hedersmedalj

PJ informerade om att nomineringar avseende RF:s hedersmedalj skulle vara inlämnade senast den 1 oktober 2018, för utdelning vid Riksidrottsmötet 2019. RB hade nominerat Bertil Olsson, Uppsala. Vid kontroll visade det sig att Bertil redan fått denna hedersmedalj. Förslag på att nominera Kerstin Bodin, Rolf Bodin och Claes Johansson.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade enligt förslaget, och gav PJ uppdraget att tillse att nomineringarna lämnades in till RF.

c. Good Governance – seminarium

PJ informerade om att RF bjudit in till en temadag i ämnet Good Governance den 20 november.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att inbjudan skulle skickas till förbundets internationella representanter, och gav PJ uppdraget att administrera detta utskick.



d. Skyttekort SvJF

Frågan om SvJF:s förfrågan om att använda SvSF:s utbildningsmaterial för skyttekort diskuterades av förbundsstyrelsen.

**Beslut:** Frågan bordlades, RB, AL och CG tar kontakt med Jägareförbundet för vidare diskussion i ärendet, RB leder arbetet.

e. Rapport miljökonsult

Rapporten från Melker Skoglund föredrogs och lades till handlingarna.

f. Reseräkningsmall

RB förevisade den reseräkningsmall som han tagit fram för användande. RB ombads göra smärre justeringar i mallen, varefter rekommendationen var att använda mallen som går att signera digitalt.

g. Skytteforum

Förbundsstyrelsen diskuterade upplägget av programmet för skytteforum, samt vilka som skulle bjudas in för medaljutdelning mm.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att RW ansvarar för framtagandet av programmet till skytteforum. Förbundsstyrelsen gav vidare kansliet uppdraget att bjuda in distrikt, sektioner m.fl. och administrera anmälningarna.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen gav PJ uppdraget att bjuda in f.d. Rikshemvärnschefen Roland Ekenberg, samt Anders Troedsson och Lars Pettersson för utdelning av SvSF:s Bernadottemedalj.

**Beslut:** PJ uppdrogs vidare att bjuda in Viltmålslandslaget att premieras som årets skytt.

**Beslut:** Pistelsektionen gavs uppdraget att i samråd med familjen Ullman ta fram en stipendiat och bjuda in denne för stipendieutdelning vid skytteforum.

h. Föreningsärenden

Helsingborgs Sportskytteklubb har sökt medlemskap i SvSF. Handlingar ok och distriktet tillstyrker medlemskap. Rekommendation att bevilja Helsingborgs Sportskytteklubb medlemskap.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade enligt rekommendation.

i. Ansökan Stor Skytt

Ansökan från Lars Olof Gerhardsson, Löftadalens Skf om att bli tilldelad märket Stor Skytt för sina sex segrar vid SM i Kpist.

**Beslut:** Då denna utmärkelse delas ut vid förbundsmötet bordlades ärendet till FS-mötet i februari.

j. Mandat FM-dialog

TS önskade få klarlagt vilket mandat han hade att föra SvSF:s talan i den kommande dialogen med försvarsmakten. Förbundsstyrelsen diskuterade frågan utifrån TS frågeställningar.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen gav TS uppdraget att prata med SPSF om TOLO samt inleda dialog med försvarsmakten om på vilka ytterligare sätt SvSF genom förbundets skyttekunskaper kan stötta försvarsmakten.



k. Magasinet Svensk Skyttesport

Ärendet diskuterades ingående under arbetshelgen 28-29/9, en längre diskussion följde under FS-mötet med resonemang om olika lösningar.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att ej fortsätta med papperstidningen, därmed kommer nummer fyra 2018 att bli det sista numret.

RW kommer att informera Ågrenshuset om detta. RW kommer att undersöka möjligheten att ta fram ett generellt informationsmaterial med Ågrenshuset.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att fortsätta ta in ett preciserat underlag för att ta fram en app, detta sköts av kommunikationsgruppen.

l. RW påtalade vikten av att ha en person med arbetsmiljökunskap tillgänglig i arbetsutskottet och föreslog att TS skulle väljas in i AU.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen gjorde ett fyllnadsval till AU och valde in TS.

§SM18-929 Kommunikation

a. Att kommunicera från detta möte

Information om att FS aktivt jobbar med strategi 2015 och VP.

Information om vilka som utsetts till Årets skytt.

Publicering av SvSF:s remissvar avseende vapenutredningen.

§SM18-930 **Planerade möten 2018**

FS-möte Stockholm 26 – 27/10

Skytteforum/FS Bromma 23 – 25/11

FS-telefonmöte december